

## 戲票買一送一優惠券條款及細則

1. 此券只適用於香港嘉禾院線戲院
2. 此券只限使用一次，每張戲票只可使用一張優惠券
3. 買一送一優惠之戲票只適用於同一電影放映場次
4. 請於購票前出示此券；影印本、列印本及有任何損毀或塗改之優惠券，恕不接受
5. 此券不可與其他優惠同時使用，亦不可兌換現金
6. 此券不適用於星期二(公眾假期及公眾假期前夕除外)、早場、特惠場、學生、小童、長者之戲票，及以禮券、換票證或贈券兌換之戲票
7. 此券不適用於指定電影、D-BOX 電影、IMAX 電影、Vivo(尊尚影院) 及嘉禾 V WALK 1 院-Home(特色影院)上映之電影、特備節目、電影節、團體預訂及與電影發行商有特別協議之電影
8. 此券只適用於兌換有效期內放映場次之戲票
9. 此券只適用於戲院票房購票；不適用於自助購票機、網上或手機售票服務
10. 如因片長或其他原因加價，差額須由顧客支付
11. 如有任何爭議，橙天嘉禾娛樂有限公司保留一切最後決定權
12. 有關指定日子、指定電影或與電影發行商有特別協議之電影的最新優惠安排，請留意最新票務資訊。

## Movie Ticket Buy-1-Get-1 Coupon Terms & Conditions

1. This coupon can be used at Hong Kong Golden Harvest Cinemas only
2. This coupon can be used once only. Only one coupon can be used per movie ticket
3. This coupon is only applicable to redeem ticket of the same show at the same time
4. Please present this coupon prior to purchase. Damaged, defaced or photocopied coupon will not be accepted
5. This coupon cannot be used in conjunction with any promotion offer and cannot be exchanged for cash
6. This coupon is not applicable to any show on Tuesday (except for public holiday and public holiday's eve), morning shows, special midday shows, student, children, senior tickets, movie voucher, ticket exchange coupon and complimentary ticket
7. This coupon is not applicable to specific movies, D-BOX version movies, IMAX movies, shows at Vivo (Deluxe House) & GH V WALK House 1 - Home (Signature

Hall), alternative programs, film festivals, group/house booking and movies with special engagement with film distributor

8. This coupon is valid to purchase ticket for shows taking place within the valid period as shown on the front
9. This coupon is only suitable for ticket purchased through box office; and does not apply to any transaction made via kiosk, mobile and website
10. Patrons need to pay the surcharge due to long duration or other causes
11. In case of any dispute, Orange Sky Golden Harvest Entertainment Co Ltd reserves the rights of final decision
12. About the latest offer arrangement of designated dates, movies and movies of special engagement with film distributors, please visit latest ticketing information .